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DATUM 24-11-2017 

AAN Commissie MME 

VAN GS - gedeputeerde Verbeek-Nijhof 

DOORKIESNUMMER   

ONDERWERP Gesprek wethouder Van Beurden inz OV Leusden 

 

Geachte leden van de commissie MME,  

 

Tijdens de afgelopen commissievergadering heb ik u toegezegd dat ik na het gesprek met wethouder Van 

Beurden van de gemeente Leusden over het OV in zijn gemeente een terugkoppeling zou geven. Deze 

terugkoppeling wil ik graag geven middels dit memo.  

 

Korte termijn  

De wethouder heeft aangegeven op dit moment onvoldoende meerwaarde te zien in de aangeboden 

pilotmogelijkheden. De gemeente wil alleen meewerken aan een verder gaande variant met dubbele lijnvoering. 

Echter de door de gemeente voorgestelde variant is ten eerste teveel concurrerend aan bestaande lijnen 

waardoor dit juridisch ingewikkeld is en daarnaast voor Syntus minder aantrekkelijk is om hem te willen 

aanbieden. Ten tweede is deze variant ook aanzienlijk duurder.  

Ik heb de wethouder aangegeven dat de mogelijkheid voor een servicelijn naar Amersfoort 1 keer per uur v.v. of 

binnen Leusden 2 keer per uur v.v. die wij hem in onze brief van 12 september hebben aangeboden nog steeds 

staat en snel in te voeren is als we daar samen in optrekken. De wethouder geeft aan alleen de optie die door de 

gemeente aangedragen is verder te willen onderzoeken. Dat betekent dat we bij de ingang van de nieuwe 

lijnvoering (11 december aanstaande) nog niets kunnen invoeren.  

 

Lange termijn 

Voor de lange termijn zijn er meerdere opties besproken, aan de opties die we eerder tijdens de geheime 

bijeenkomst met de raadsleden en Syntus hebben doorgenomen heeft de gemeente nog een extra optie 

toegevoegd. Ons juridisch advies brengt grote bezwaren naar voren bij het invoeren van de opties waar de 

gemeente voorkeur voor heeft. De gemeente heeft een andere jurist gevraagd hier ook eens naar te kijken en 

deze jurist denkt dat er wellicht meer mogelijkheden zijn. Wij hebben afgesproken om beide juristen zo snel 

mogelijk met elkaar in gesprek te laten gaan, met als doel een eenduidig juridisch advies te krijgen. Wij kunnen 

pas verder met opties voor de lange termijn als we zeker weten dat we daar onze aanbesteding aan Syntus niet 

mee op het spel zetten. De wethouder heeft aangegeven dat erg jammer te vinden. Op dit moment wachten we 

het gesprek tussen de juristen af, wat op korte termijn gepland zal worden. Daarna kunnen we verder met elkaar 

in overleg over oplossingen op de lange termijn.   

 

Planning 

Zodra wij weer een gesprek hebben over het nieuwe juridische advies zal ik u weer informeren over de 

voortgang.  


